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Un any més, l’equip femení del FC Barcelona arriba al tram fi nal de tempo-
rada amb quasi totes les possibilitats de títols intactes (excloent la Copa de 
la Reina per alineació indeguda). No parlarem de números i estadístiques 
esportives, sinó de l’estil de joc d’aquest equip que sempre juga a guanyar 
i ha marcat els màxims gols possibles, cosa que no sempre es pot fer, ja 
que els altres equips també juguen i intenten, amb més professionalització i 
fi txatges, aconseguir els seus objectius.
Les nostres jugadores i equip tècnic ens 
han demostrat, no només les seves aptituds 
futbolístiques i tècniques, també que en 
la victòria has de saber posar-te a la pell 
del contrari, i en la derrota valorar el recor-
regut fet, l’esforç i la lluita per arribar el 
més lluny possible, com va fer l’Aitana a la 
fi nal de Torí mostrant orgullosa la medalla 
de subcampiona. Quan intentes fer tot el 
possible per guanyar i no pots, enorgullir-se 
d’aconseguir la segona posició, donar tot el 
que tens i deixar-te la pell. Crec que aques-
ta hauria de ser la fi losofi a de qualsevol esportista d’elit.
És per aquest motiu, que la gent està sempre al costat del nostre equip 
femení, i això ens ha permès aconseguir el rècord mundial d’assistència a 
un partit de futbol femení amb 91.648 espectadors, i que moltes noies pe-
tites vegin que amb treball i esforç poden arribar allà, on desitgen en el món 
de l’esport.
Amb l’equip destacat a la primera posició de la lliga, a semifi nals de la 
UWCL, i esperant el retorn de l’Alèxia pel tram fi nal de la temporada, només 
ens queda donar suport a l’equip omplint el nostre estadi i gaudir del nostre 
estil.

FEM PENYA

Barça Femení, l’estil del Barça
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El passat 31 de març Josep Maria Félez i Torregrosa, de 76 anys, va 
ser reelegit president de la PB Sant Cugat, entitat que dirigeix des del 
març del 2001. Ja va ser directiu amb el primer president Josep Maria 

Casas. Aquest serà el seu cinquè mandat consecutiu.

“Tinc la mateixa il·lusió que el primer dia, però ja és 
el moment de buscar el relleu a la presidència de la 

Penya Blaugrana Sant Cugat”

Vostè ha estat, des de sempre, 
una persona implicada en la PB 
Sant Cugat.
Totalment. I dono les gràcies a tota 
la gent que al llarg de tots aquests 
22 anys que han passat per les dife-
rents juntes directives que he presi-
dit, que han estat molts i moltes, per 
la feina que han fet.

Quins són els objectius que es 
planteja pels pròxims 4 anys?
Seguirem organitzant, com sempre 
hem fet, activitats de tota classe: so-
cials, solidàries, esportives... En fem 
moltes! Pel que fa a la part esportiva 
no treballarem per a consolidar-la; 
volem destacar més i intentarem 
lluitar contra aquests gegants es-
portius que hi ha en el futbol base 
català. I en l’àmbit social, pretenem 
créixer molt més. Pel tipus de ciu-
tat que som, que som un municipi 
molt gran -96.000 habitants-, creiem 

ENTREVISTA AL PERSONATGE DE LA PENYA

ho he viscut. No tracten bé a la gent. 
Ho estem veient últimament. Por-
tem tres setmanes amb la polèmica 
de l’estacionament dels autocars al 
Camp Nou! Vaig fer un escrit que 
els diaris no m’han volgut publicar 
perquè li tenen por al Barça, perquè 
poden posar-se en contra.

Les relacions amb l’Ajuntament 
de Sant Cugat són bones.
Aquest estiu ens ha substituït la 
gespa artifi cial del Camp Municipal 
de Futbol de Can Magí i ha fet diver-
ses millores al camp. Ara, també és 
veritat que ens calen més millores a 
la instal·lació i ens faltaria cobrir la 
tribuna de les grades del camp i fer 
dos vestidors nous.

Llegeix l’entrevista completa a 
www.pbsantcugat.cat.

ser-ho molt més. A Sant Cugat som 
una de les entitats fortes, i més amb 
la capacitat organitzativa de la nos-
tra junta directiva, que som capaços 
d’organitzar moltíssimes coses.

En l’assemblea del passat 31 de 
març va deixar molt clar que no es 
tornarà a presentar en les pròxi-
mes eleccions a la presidència.
Així és i així ho vaig comunicar als 
socis. S’ha de buscar un relleu per 
donar-li a l’entitat un altre caire. A 
veure si pot sortir algú que sigui més 
jove, que tingui noves idees...

A l’assemblea va dir que les re-
lacions amb el FC Barcelona no 
són bones.
No són gens bones. Fan el que vo-
len. Amb el col·lectiu de penyes, jo 
que fi ns fa molt poc he estat en la 
junta directiva de la Federació de 
Penyes del FC Barcelona del Vallès, 

que encara podem ser més socis. 
Ara en som 900. I, econòmicament, 
a pesar que les quotes de l’entitat 
són molt baixes -33 euros/any-, hi 
ha una gestió fi nancera molt ben 
feta per part de les persones que 
ho porten. Després de 12 anys sen-
se apujar la quota, el 2022 la vam 
apujar 1 euro. Li posaré un exemple. 
El nostre local social costa molts di-
ners, però el gestionem de tal ma-
nera que no ens acaba costant ni un 
euro. Així que, en general, euro que 
entra, euro que es gestiona formida-
blement.

Com veu l’entitat?
Amb molta força i il·lusió, però pen-
so que ja és el moment de buscar 
un relleu que pugui aportar quotes 
de soci més altes a l’entitat. Jo tinc 
la mateixa il·lusió que el primer dia, 
però ja s’hauria d’anar fent el relleu 
perquè és una entitat forta, però pot 

Josep Maria Félez, reelegit president 
de la Penya Blaugrana Sant Cugat 
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Assemblea ordinària i extraordinària. FOTO: PBSC

Josep Maria Félez, president de l’entitat des del 
març de l’any 2001, va ser reelegit president de la 
Penya Blaugrana Sant Cugat del Vallès, el diven-
dres 31 de març, a la seu social de l’entitat. Félez 
en serà el president fi ns al març del 2027, després 
de l’assemblea general ordinària i extraordinària de 
socis, amb una trentena d’assistents. La junta di-
rectiva que dirigirà l’entitat en el període 2023-2027 
estarà integrada per: Josep Maria Félez, president; 
Pau Pulido, vicepresident 1r i tresorer; Sergi Font-
givell, vicepresident 2n; Francesc Robert, vicepresi-
dent 3r; Rafael Morros, secretari, i els vocals Josep 
Milà, August Illa, Josep Solà, Guillem Lardín, David 
Barco, Eduard Escoda i Jordi Paré.

En els pròx-
ims mesos 
organitza-
rem, entre 
altres, les 
següents acti-
vitats: Marca-
li un gol a 
l’Alzheimer’ 
el 15 d’abril, 
de 10 a 12 
hores, al 
Camp de Can 
Magí; una 
conferèn-
cia sobre la 
història del 
FC Barce-
lona, el 12 
de maig, a 
les 19 hores, 
a la PBSC, 
el Torneig 
Nocturn, el 
20 de maig; 
la Cloenda 
de la Tempo-
rada, el 16 i 
17 de juny, i 
la Festa de la 
Infància, el 
18 de juny.

Els equips 
aleví C i 
infantil C 
de la PBSC-
H8S no 
van poder 
superar la 
primera 
ronda del 
Torneig de 
l’Agrupació 
de Futbol 
de Clubs i 
Penyes del 
FC Barce-
lona, que es 
va jugar al 
març. Van 
perdre amb 
la PB Trini-
tat Vella A 
i la PB 5 
Copes A.

L’agenda 
d’actes del 
trimestre

Dos equips 
al Torneig 
de l’AFCPB  

El programa 
‘Connectats’, 
de Cugat Mè-
dia, va entrev-
istar el presi-
dent de la 
PBSC, el 6 de 
març. Durant 
l’entrevista, 
que li va fer 
Carme Re-
verte, Félez va 
assegurar que 
“ja és hora 
d’un relleu, 
però de mo-
ment no hi 
ha candidats”. 
Quan es va fer 
l’entrevista, la 
PBSC estava 
en període 
electoral.

Un any més, en la Cavalcada de Reis
Els més petits de la PB Sant Cugat-H8S han par-
ticipat en la Cavalcada de Reis, que organitza 
l’Ajuntament de Sant Cugat enguany en un nou 
format en què les entitats no han pogut disposar de 
la seva pròpia carossa. Amb tot, els nens han gaudit 
de la nit més màgica de l’any!

La tradicional Calçotada es va fer el 15 de gener, amb 40 
socis i sòcies i simpatitzants de la PB Sant Cugat, amb un 
esmorzar i dinar a Sant Sadurní d’Anoia, i amb una ruta 
històrica inclosa. També hi va haver un sorteig de regals 
pels assistents a la sortida.

  L’acte es va fer a la seu social. FOTO: PBSC

La tradicional Calçotada, un èxit

El programa ‘Un dia de partit’ del canal Esport3, que 
presenta i dirigeix Víctor Patsi, es va oferir en directe a la 
seu de la PBSC, el 23 de febrer, durant el partit (2-1) de 
setzens de fi nal de l’Europa League entre el Manchester 
United i el FC Barcelona.

‘Un dia de Partit’ visita la seu de la Penya

El directiu de la PBSC, August Illa, acompanyat de la seva 
dona Helena Romaní i la seva fi lla Cecilia Illa, va represen-
tar l’entitat en la calçotada organitzada per la PB Ramon 
Llorens de Rubí el 5 de març, a la Masia Can Ametller.

Calçotada en la PB Ramon Llorens

La PBSC va 
estar pres-
ent el 22 de 
març en els 
22ns Premis 
Esport en 
Marxa que 
organitza 
Cugat Mè-
dia i que es 
van lliurar al 
vestíbul del 
Teatre-Audi-
tori. En la Nit 
de l’Esport de 
Sant Cugat, 
estem orgul-
losos i satis-
fets d’haver 
estat una de 
les quatre 
candidatures 
en el premi 
Esport Inclu-
siu, amb el 
nostre equip 
de futbol 
inclusiu PB 
Sant Cugat-
Taller Jeroni 
de Moragas.

Finalistes dels 
Premis Esport 
en Marxa

45 persones en la Caragolada

45 persones van participar el 12 de març, a Lleida, en la 
tradicional Caragolada, amb esmorzar, dinar i visita cul-
tural. També es va fer un sorteig amb més d’una trentena 
de productes i es va lliurar una samarreta personalitzada 
de la PBSC-H8S a Javi Quílez.

La PBSC-H8S presenta els 24 equips

Presentació dels equips. FOTO: PBSC

La PB Sant Cugat-H8S va presentar els seus 24 
equips i 370 jugadors, el 17 de febrer, al Camp de 
Can Magí. L’acte va estar presidit per Anna Caula, 
secretària general de l’Esport de la Generalitat de 
Catalunya; Mireia Ingla, alcaldessa de Sant Cugat; 
Hristo Stoichkov, president d’honor de les Escoles 
de Futbol Hristo Stoichkov (H8S), i Josep Maria 
Félez, president de la PB Sant Cugat. Després de 
la presentació, es va disputar el Partit de les Es-
trelles, que va enfrontar l’equip dels Amics del Hristo 
(Joan Laporta, Stoichkov, Saviola, Zabaleta, Sergi 
Barjuan, Gerard López i Xavi Torres, entre d’altres) 
contra el primer equip de la PB Sant Cugat de la 
temporada 2002-2003 que va ascendir de 3a a 2a 
Regional. El partit el van guanyar els Amics del 
Hristo, per 4 gols a 3.

Ens han deixat Andrés i Camps
En els últims mesos ens han deixat els socis Jordi An-
drés Pahisa i Francesc Camps Masana. Andrés era el 
soci número 28 de la PB Sant Cugat i se li havia lliurat 
la insígnia de plata de l’entitat, i Camps, de 90 anys, 
era el soci 106.


